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Írásbeli kérdés

„Miért késlekednek a pályázati kifizetések?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Göncz Kinga ifjúsági, családügyi, szociális és esélyegyenlőségi
miniszter asszonyhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Kérem, tájékoztatni szíveskedjék a következőkről:

I .) A 2004-es gyermek és ifjúsági célú pályázatok kezelése során hány esetben fordult
elő, hogy egy megpályázott program megvalósítása és a programhoz kapcsolódó
pályázati támogatás kiutalása között több mint egy hónap telt el?

2.) Ezekben az esetekben mi volt a késlekedés oka? (Kérem, hogy válaszában a
késlekedés okán túl szíveskedjék a csúszás időtartamát is megjelölni!)

3 .) A pályázati összegek késedelmes kifizetése okán hány pályázónak kellett
meghiteleznie az elvileg előfmanszírozott támogatásokat?

4.) Ezek a pályázók összességében és pályázónkénti átlagban mekkora összeget
hiteleztek?

5.) A pályázók kénytelen hitelezései miatt mekkora kamatveszteség keletkezett a
pályázóknál? (Kérem, hogy válaszában a MNB által megadott hivatalos
kamatlábakkal szíveskedjék számolni!)

6.) Hány panaszt regisztráltak a pályázati rendszer működésével kapcsolatban?
7.) Az egyes panaszokkal kapcsolatosan milyen intézkedés történt?
8 .) Véleménye szerint az előfmanszírozású pályázatok esetében a támogatásnak mikor

kell megérkezni a pályázóhoz?
9.) Történt-e hivatali hiba vagy mulasztás a pályázati rendszer működtetése során? Ha

igen, milyen hibák és mulasztások voltak ezek? Ezeknek a hibáknak, mulasztásoknak
kik voltak a felelősei? Történt-e és milyen formában felelősségre vonás?

Várom válaszát!

Budapest, 2005 . január 18 .
Tisztelettel :


	page 1

